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Studuji Matfyz pátým rokem a rád bych zde v 

budoucnu pokračoval na PhD studiu. Ještě 
navštěvuji vybrané předníšky na Přírodovědě, 
takže mám trochu srovnání, jak to chodí jinde. 

Kromě toho je mojí největší zálibou cestování a 
Geocaching.

Můj program
V následujícíh bodech chci vyzvednout témata, o kterých bych rád zavedl diskuzi. Nemyslím si, že 
vše je v kompeticích senátora, která spíše zahrnuje spoustu administrativní a pro většinu asi ne 
úplně  viditelné  práce,  doufám  však,  že  jako  senátor  má  student  větší  možnost  promluvit  s 
povolanými lidmy a dodat tomu trochu váhu.

▪ Nahrávání přednášek (ne proto, aby tam studenti nemuseli chodit.)
▪ Podpora mezioborového studia (a to jak v rámci fakulty, tak i univerzity.)
▪ Okénko na dotované bagety (na Malé Straně.)
▪ Místo na setkávání (na Malé Straně.)

Děkuji za Váš hlas


